

P R E F A C E

The seventh Annual Conference of the Canadian Association for Information Science in Banff 1979 enters the history of the Association as the first one held in Western Canada.

The interest and support of all active participants has made it a major exchange of knowledge, experience, views and opinions in our field of endeavor. Just as the theme says "Sharing resources - sharing costs" so the conference itself has become a place where information, that increasingly powerful renewable resource, has been shared among all attendees. The number and quality of professional activities at the Conference testifies to the growing interest our members are taking in the professional life of their Association and this has been recognized as a major asset as we look ahead to our future goals in the increasingly more information - oriented society of the eighties in which our Association is prepared to play a significant role.

The Conference committee considers it their duty to express their thanks to all those who contributed their share in making this conference a successful event.

O. R. Stander
Chairman
CAIS/ACSI Conference
Committee 1979

P R E F A C E

La septième conférence annuelle de l'association canadienne des sciences de l'information à Banff en 1979 est un événement historique de l'association. Cette année marque la première fois que la réunion ait lieu dans la région ouest du Canada.

L'intérêt et l'assistance de tous les participants actifs permet un échange de renseignements, de points de vue et des expériences. Comme le thème de "Le partage des ressources - la participation aux frais" indique, ces conférences sont devenues des rendez-vous où l'information, cette ressource renouvelable de plus en plus puissante, est partagée entre tous les conférenciers. L'intérêt des membres dans la vie professionnelle de leur association est démontré par le nombre et par la qualité des activités à la réunion. En pensant à l'avenir, cet intérêt est reconnu comme un avantage. Dans les années quatre-vingts, notre association est préparée à jouer un rôle important dans une société devenant de plus en plus orientée vers l'information.

Le comité de la conférence aimerait remercier tous ceux qui ont donnés de leurs temps pour rendre cette conférence un succès.

O. R. Standera
Directeur du
Comité de la
CAIS/ACSI conférence